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MØTEREFERAT  

 

 

Møte  nr. 5 

Dato 16.09.24 

Møte innkalla av Jorunn Skåden 

Deltakarar:  Nina Helle,Øystein Bjelland, Stig Runar Tveit, Torunn Nonslid, Normann 
Austvik, Gavin Hinds, Jorunn Skåden. 

Mailadressene:  

ninahelle07@gmail.com,  

oybjell56@gmail.com,torunn_non@hotmail.com,nja@haugnett.no,stigrunartv

eit@gmail.com, skjoldarbtg@haugnett.no, gavin@sveiogolfpark.no, 

jorunn.skaaden@gmail.com 

 
 

  

Saksliste: 

 

Sak 1- Godkjenning av innkalling. 

Innkalling godkjendt . 

Sak 2- Godkjenning referat. 

Referat godkjent .Endring i referatet: Det vart etterspurd status nytt utslag,47, på hol nr 12. 

Sak 3- Bruk av nye 9-holsbane 

Stor interesse for ny bane, alle må registrere seg i proshop for spel, fin bane for nybegynnere, 
barn og unge, kan leige utstyr i proshop,ny og gammal bane er slopa, skilt med info ny bane er 
på gang,det vil bli info til alle til våren,ny bane vert stengd i vinter,muleg å kombinere ny og 

gammal bane. Alle bør laste ned Gimmie!! 

 

Sak 4- Turneringar, trekøllers mm 

Stig Runar Tveit orienterte: Populære turneringar, godt besøk på dei fleste. Parturneringar mest 
populære. Tek imot innspel til nye turneringar. Våren er under planlegging. Auke antal 
jenter/damer. Spele dameturnering med venninne for å få opp antal. Barn og unge må få 

glede av tilpassa turneringar. 

 

Sak 5-Info Baneselskap 

Her var det gjennomgang av situasjonen tre banar. Gode resultat så langt. Medlemstal totalt 
tre banar rett over 1600. Styret vart orientert om utviding/forbetring fasilitetar i Haugaland 
Golfpark. Dette på grunn av auka bruk og auka aktivitet. 
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Sak 6-Økonomi 

Lita endring i økonomien. God aktivitet gjer at styret har støtta sportsleg satsing og 

miljøskapande tiltak. 

Det er trening for medlemmer på kveldstid, stort ønske frå publikum. 

 

 

Sak 7-Eventuelt 

Nina Helle tek regelkurs 1 og 2.  

Styret ønskjer at varslingsbjeller vert plassert på hol 10 og hol 4, ønskjer også to-tre vaskeutstyr for 
golfballer på banen.  

Ellers er det viktig at spelarar tek med boss fra runden inn til kildesortering. 

Golfforum 2.-3. november.Tema her er anlegg. Styreleiar golfklubben reiser. 

Nytt utslag 47, hol 12 er under arbeid. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nytt møte 11. november 

 

  

Jorunn Skåden 
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